



## COVID-19 TRAVEL INFORMATION

### Greece

(Updated July 7, 2021)

#### TRAVEL AND IMMIGRATION RESTRICTIONS

Several countries have imposed travel and immigration restrictions due to COVID-19. All customers are required to check relevant travel advisories to and from the countries to which they are traveling. This is a dynamic situation and it is the responsibility of the customer to ensure there are no entry restrictions at their travel destination. Always check travel restrictions for each part of your trip; this includes layovers for connecting flights, as well as entry requirements for your return back to the US. Please note that the information provided in this addendum is based on the time of print and a country's requirements can change rapidly at any time. It is the responsibility of the traveler to check all updates and obtain all necessary documents and tests prior to departure, as well as entry back into the US. Peony Tours is not responsible if you are denied entrance for any reason in any country, even if you hold a valid passport and entry visa. Non U.S. Passport holders - please check with your local embassy or consulate for detailed visa and travel document/entry requirements.

If you need clarification on whether you may enter Greece, contact the closest Greek Embassy or consulate, as well as your airline prior to travel. The US Embassy in Athens cannot give you permission to enter Greece or request exceptions to Greece or EU travel restrictions.

#### DOCUMENTATION

1. **Passenger Locator Form (PLF):**

**All travelers** who are eligible to enter Greece **must complete the online [Passenger Locator Form \(PLF\)](#) at least 48 hours before entering Greece.** For any questions regarding the PLF form, the Greek Government has instituted a PLF Hot Line at +30-215-560-5151, available Monday to Friday 9:00 am to 5:00 pm in English and Greek. For more PLF information, please click [here](#). See the Greek Ministry of Foreign Affairs post on [procedures for international arrivals](#).

2. **Covid-19 Testing (PCR and/or Serology) & Other Entry Requirements:**

- **Prior to departure (US to Greece): All travelers** must ensure that they carry an acceptable form of certification of their health condition. **Acceptable documents include:**
  - ✓ **A negative PCR molecular test result from a laboratory.** The test must be taken up to 72 hours before entry. All travelers age five or over entering Greece are required to present a negative molecular test result (PCR test) for COVID-19, performed up to 72 hours before their entry to Greece.
  - ✓ **A vaccination certificate issued by a certified authority.** Fully vaccinated individuals who are residents of the US, EU and certain other countries may enter Greece without a PCR test if they present a vaccination certificate. The vaccination certificate must be issued by a public authority in English, German, French, Italian, Spanish or Russian. The vaccination certificate must demonstrate that vaccination was completed at least 14 days before arrival to Greece. However, PCR or other types of COVID-19 tests may still be required by transit countries.
  - ✓ **A certificate of recovery from the SARS-CoV-2 virus infection** issued by a public authority or a certified laboratory.

- ✓ A certificate of a positive PCR molecular test result, confirming that the holder recovered from the SARS-CoV-2 virus infection, performed at least 2 months before arrival, and no later than 9 months before arrival.
- **Prior to returning to the US (Greece to US):** Effective May 19, 2021, all airline passengers coming to the United States, including US citizens and fully vaccinated individuals, are required to provide one of the following items:
  - ✓ A negative Covid-19 test result taken within 3 calendar days before traveling back to the US. Testing is paid by the individual being tested. The cost for COVID-19 PCR tests is capped at 60 euros, and for antigen (rapid) tests at 30 euros. If you plan on arranging the return PCR test on your own, it is strongly recommended to contact testing centers in advance for appointments and plan accordingly (i.e - do not expect to be able to test and receive your results the same day of travel). Alternatively, if you would like assistance in arranging your return PCR test, please notify your tour guide upon arrival in Greece and they will provide you with pricing and further details.
  - ✓ Documentation from a licensed healthcare provider of having recovered from Covid-19 in the 90 days preceding travel.

All certificates must include the critical information (i.e. number of doses and their respective dates) in English, German French, Italian, Spanish, Russian and the person's full name must match the name on the passport or any other recognized travel document. Refer to [travel.gov.gr](https://travel.gov.gr) for detailed information on PCR test requirements for entry to Greece and vaccination certificate requirements.

Please see [CDC Guidance](#) for more information on International Travel During COVID-19.

Please see [CDC's FAQ](#) for answers to questions about the new requirement for proof of negative COVID-19 test or recovery from COVID-19 for all air passengers arriving in the United States.

### **ARRIVALS - ADDITIONAL INFORMATION (GREECE)**

- All passengers from air, land or sea will be subjected to random COVID-19 rapid testing upon arrival. In the event of a positive result, they will be contacted and placed on a 14-day supervised quarantine.
- Sampling RAPID antigen tests at the entrance gates for selected individuals drawn from a targeted sampling system, based on the "EVA" system.
- Mandatory isolation if they test positive for SARS-Cov-2, following a sampling test. In this case, the travelers and their travel companions are accommodated in quarantine hotels, where they will undergo further PCR testing to confirm the initial diagnosis. Guests will stay in seclusion hotels for at least 10 days. The expenses of the accommodation in quarantine hotels are covered by the Greek state.
- In the event a guest receives a positive PCR result, the guest will be transferred to a Government isolation/quarantine unit. Any unused tour feature either on air transportation or for land arrangements including but not limited to optional excursions/tours/meals, hotel accommodations and upgrades are non-refundable, non-transferable, or exchangeable.
- Guests will be met by a Peony Tours tour guide/representative at the Athens (ATH) airport.

### **TRAVELING WITHIN GREECE:**

As of May 14, 2021, all passengers age 5 years or older traveling within Greece by air or ferry to the Greek Islands must provide either of the following items:

- Proof of full vaccination at least 14 days prior to travel
- A negative PCR test no older than 72 hours
- A negative rapid or self-test no older than 24 hours
- Documentation by a health care professional of recovery from COVID-19 within the previous 2-9

months.

A nighttime curfew is in effect from 12:30 am to 5:00 am throughout the country. Travel may be restricted further with little or no advance notice to/from areas with active Covid-19 outbreaks.

### **MASK REQUIREMENTS:**

- Masks are required everywhere, indoors and outdoors.
- The fine for not wearing a mask in areas where it is required, not maintaining required social distancing, and/or violating the movement restrictions is **300 euros**.
- The fine for non-compliance with mandatory quarantine is **5000 euros**, in addition to possible arrest.
- All travelers are responsible for bringing their own masks and hand sanitizers for personal use during the tour.
- Additional information is available in English at [travel.gov.gr](http://travel.gov.gr)

### **GOVERNMENT RESOURCES**

We'd like to remind all guests to check their local state travel guidelines regarding travel restrictions when arriving from international destinations or other US States, as this may vary state by state.

[US State Department](#)

[CDC Travel Resources](#)

[WHO](#)

[US Embassy & Consulate in Greece – Covid-19 Information](#)

[Protocol for Arrivals in Greece](#)

[Emirates Airlines Travel Requirements by Destination](#)

[Country-specific entry restrictions | Turkish Airlines®](#)

### **GREECE EMERGENCY PHONE NUMBERS**

+30 6947 56 59 06 (Marjan)

+30 6947 56 59 03 (Thanassis)

+30 6947 56 59 07 (emergency office – after hours)



## COVID-19 希臘防疫旅遊資訊

(Updated July 14, 2021)

### 旅行和移民限制

由於COVID-19，一些國家實施了旅行和移民限制，所有旅客必須查看您將要往來的這些國家的相關旅行建議。由於法規會不時更新，旅客有責任自行確認您的旅行目的地沒有入境限制，經常檢查您旅行的每個地方的旅遊限制，這包括轉機航班的中途停留，以及返回美國的入境要求。請注意，此附錄中所提供的內容信息是以付印時間為基礎，而旅遊國家的要求可能會隨時發生變化。遊客有責任查對所有的更新信息並取得所有出發前所需的文件和測試，以及返回美國之所需。如果您在任何國家因任何原因被拒絕入境，名人假期概不負任何責任，即使您持有有效的護照和入境簽證。非美國護照持有人：請諮詢當地大使館或領事館，了解詳細的簽證和旅行證件 / 入境要求。如欲了解您是否可以進入希臘，旅行前，請聯繫最近的希臘大使館或領事館，並諮詢您的航空公司。此外，您必須知道的是：美國駐雅典大使館並不能提供您進入希臘的許可，或協助您取得進入希臘或歐盟的旅行限制的豁免。

### 文件

#### 1. 旅客追蹤表 (Passenger Locator Form, PLF) :

所有有資格進入希臘的旅客必須在入境前至少48小時填寫在線[旅客追蹤表\(PLF\)](#)。針對 PLF 表格的任何問題，希臘政府特別設立了 PLF 熱線 +30-215-560-5151，週一至週五上午 9:00 至下午 5:00 提供英語和希臘語服務。欲了解更多 PLF 訊息，請點擊[此處](#)，參閱希臘外交部有關[國際抵達程序](#)的規定。

#### 2. Covid-19 檢測 ( PCR和 / 或血清 ) 以及其他入境要求 :

**出發前 (美國前往希臘) :** 所有旅客必須確保他們攜帶可接受的健康狀況證明。

可接受的文件包括：

- 由實驗室提供的PCR分子檢測陰性證明，而且檢測必須是在進入希臘前72小時內進行。所有五歲或以上的旅客，進入希臘，都必須出示於入境前72小時內進行的COVID-19 分子檢測 (PCR檢測) 的陰性結果。
- 由經認證的公共機構簽發的疫苗接種證明。已完成疫苗接種的美國、歐盟和其他國家的旅客，在沒有PCR檢測陰性證明的情況下，若能出示有效的疫苗接種證明，允許進入希臘。疫苗接種證明必須是由公共機構所提供的英文、德文、法文、意大利文、西班牙文或俄文，證明疫苗接種確於抵達希臘前至少14天完成。但是，過境國家可能仍需要進行PCR或其他類型的 COVID-19 測試。
- 由經認證的公共機構或實驗室簽發的 SARS-CoV-2 病毒感染康復證明。
- PCR分子檢測證明雖呈陽性，但確認旅客是在抵達前至少2-9個月已從SARS-CoV-2病毒感染中康復。

**返回前 (希臘返回美國) :**自2021年5月19日起，所有搭機入境美國之旅客，包括美國公民和已全劑量接種疫苗的旅客，都必須提供以下其中一項證明：

- 返回美國前3日內的COVID-19 PCR檢測陰性證明。檢測費用由旅客自行支付。COVID-19 PCR 檢測的費用上限為60歐元，抗原 (快速) 檢測的費用為30歐元。如果您計劃自行安排PCR

檢測，本公司強烈建議，提前聯繫檢測中心進行預約並做出相應計劃（即 - 不要期望能夠在旅行當日進行檢測並收到您的檢驗結果）。如果您在安排返回美國前的PCR檢測方面需要協助，請在抵達希臘時通知您的導遊，他們將為您提供價格和更多詳細訊息。

- 出發前90天內曾感染COVID-19但已康復者，須提交醫療保健提供者所開具的康復證明。

所有證明必須包含英文、德文、法文、意大利文、西班牙文、俄文的關鍵信息（即劑量及其各自的日期），並且全名必須與護照或任何其他官方認可旅行證件上的姓名一致。有關進入希臘的PCR測試要求和疫苗接種證書要求的詳細信息，請參閱[travel.gov.gr](http://travel.gov.gr)。

請參閱 [travel.gov.gr](http://travel.gov.gr) 了解有關進入希臘的PCR檢測和疫苗接種證書要求的詳細信息。

請參閱 [CDC Guidance](https://www.cdc.gov/covid19/travel-guidance) 了解有關COVID-19期間國際旅行的更多信息。

請參閱 [CDC's FAQ](https://www.cdc.gov/covid19/travel-guidance) 了解有關所有搭機入境美國之旅客COVID-19檢測陰性證明或從COVID-19康復的最新信息。

### **抵達 - 附加信息（希臘）**

- 所有經由空中、陸地或海上的旅客在抵達時將隨機接受COVID-19的快速檢測，如果檢測結果呈陽性，旅客需接受 14 天的監督隔離。
- 由“EVA”系統抽取選定的旅客在進口處進行快速抽樣抗原測試。
- 如果在抽樣後檢測出 SARS-CoV-2 呈陽性，則需強制隔離。在這種情況下，旅客及其同行者需被安置在隔離酒店，然後接受進一步的PCR檢測以確認初步的診斷。旅客將在隔離酒店住宿至少10天，住宿費用由希臘政府承擔。
- 如果旅客的PCR結果為陽性，旅客將被轉移到政府指定的單位進行隔離。旅途中任何未使用的部分包括機票、自費項目、景點門票、餐費及酒店住宿等，均不可要求退款、轉讓、或變更。
- 抵達希臘 (ATH) 機場，Peony Tours導遊或當地代表接機後，送往酒店。

### **在希臘境內旅行**

自2021年5月14日起，所有年滿5歲的旅客在希臘境內搭乘飛機或渡輪前往希臘群島必須提供下列一項證明：

- 旅行前至少14天前已完成最後一劑疫苗接種的證明
- 72小時內的PCR檢測陰性證明
- 不超過24小時的快篩或自檢結果為陰性
- 由獲認證之醫療部門簽發之證書，證明旅客前往希臘前2 - 9個月內曾感染新型冠狀病毒，並已完全痊癒

全國實行夜間宵禁，時間為凌晨12:30 至凌晨 5:00。進出 COVID-19 疫情活躍地區可能會在些微或沒有提前通知的情況下受到進一步限制。

### **口罩規定**

- 無論是室內還是室外，都需要佩戴口罩。
- 違反規定不戴口罩、不保持法規的社交距離和/或違反行動限制者，罰款為300歐元。
- 除可能被逮捕外，不遵守強制隔離規定者，罰款為5000歐元。
- 旅遊期間，所有旅客必須自備口罩和消毒洗手液。
- 更多詳細資訊，請瀏覽 [travel.gov.gr](http://travel.gov.gr)。

## **政府資訊**

在此提醒所有旅客，從海外或美國其他州返回原居地時，請查看原居地所在州的旅行指南，了解其防疫措施及旅遊限制，因為這些將會因州而異。

[US State Department](#)

[CDC Travel Resources](#)

[WHO](#)

[US Embassy & Consulate in Greece – Covid-19 Information](#)

[Protocol for Arrivals in Greece](#)

[Emirates Airlines Travel Requirements by Destination](#)

[Country-specific entry restrictions | Turkish Airlines®](#)

## **希臘緊急聯絡電話**

+30 6947 56 59 06 (Marjan)

+30 6947 56 59 03 (Thanassis)

+30 6947 56 59 07 (emergency office – after hours)